January 31, 2021 Volume IX Issue No. 6

基督是人生的意义

Christ is the Meaning of Human Life

为诸天的国悔改

Repenting for the Kingdom of the Heavens

我们都知道,让基督进到我们里面并不是一件小事。然而,还有比这更深层的东西。国度的福音开头的话是悔改。我们需要为诸天的国悔改(太 3:2),因为我们已经从神的管制权下堕落了。因此,我们需要回归。从堕落的状态到原初的状态,我们需要有一个真正的转变。我们必须离开这堕落的情形,重新回到神的管制权下。这个管制权简单的说就是诸天的国。

We all know it is not a small thing to have Christ come into us. However, there is something deeper than this. The opening word of the gospel of the kingdom is repent. We need to repent for the kingdom of the heavens (Matt. 3:2) because we have fallen from the dominion of God. Therefore, we need to come back. We need to have a real turn from the fallen state to the original state. We have to leave the fallen situation and turn to God's dominion again. This dominion is simply the kingdom of the heavens.

先寻求神的国和祂的义

Seeking First God's Kingdom and His Righteousness

主在马太福音六章 31 至 33 中说: "所以不要忧虑,说,我们要吃什么?喝什么?披戴什么?因为这一切都是外邦人所急切寻求的,你们的天父原知道你们需要这一切。但你们要先寻求祂的国和祂的义,这一切就都要加给你们了。"如果你总是想着吃、喝、穿的问题,你就是物质主义者。主告诉我们忘记这些物质的东西,这是外邦人一直寻求的。相反,我们应该先寻求神的国和神的义。

In Matthew 6:31-33 the Lord said, "Therefore do not be anxious, saying, What shall we eat? or, What shall we drink? or, With what shall we be clothed? For all these things the Gentiles are anxiously seeking. For your heavenly Father knows that you need all these things. But seek first His kingdom and His righteousness, and all these things will be added to you." If you are always thinking about the matters of eating, drinking, and clothing, you are materialistic. The Lord told us to forget about these material things, which the Gentiles seek after all the time. Rather, we should seek first the kingdom of God and the righteousness of God.

我们已经知道了神的国就是神的管制权,但是什么是神的义呢?是公义的就是在神看是对的,且按照神的所是是对的。神是爱,你却恨别人。这是错的。既然神是爱,你也应该爱别人。这才是对的。神是信实的,而你是不信实的。这是错的。神既是信实的,你们也应当信实。那么你才是对的。神是诚实的,而你却不诚实。这是不对的。按照神的所是,诚实就是对的。因此,我们可以看出,是公义的简单的意思就是根据神是正确的,而不是根据我们的概念。在神看来是对的就是完全合乎神的。

We have seen that the kingdom of God is the dominion of God, but what is the righteousness of God? To be righteous is to be right with God and to be right according to what God is. God is love, yet you hate others. This is wrong. Since God is love, you also should love others. This is right. God is faithful, yet you are unfaithful. This is wrong. Since God is faithful, so you also should be faithful. Then you are right. God is honest, yet you are dishonest. This is not right. To be honest is to be right according to what God is. Therefore, we can see that to be righteous simply means to be right according to God, not according to our concept. To be right according to God is to be completely agreeable with God.

今天年青人应该思考他们正在寻求什么?他们应该寻求被带回到神的管制权下,神的统治之下。一天过一天,你应该被带到神的统治之下。更深远的说,当你在寻求神的国时,你也应该寻求祂的义。这简单的意味着你必须回到神的管制权下,让你自己完全合乎神。如果我们想合乎神,我们需要从神而生。我们需要有祂的生命并且变成祂的孩子。

The young people should consider what they are seeking today. They should be seeking to be brought back to God's dominion, God's ruling. Day by day you should be brought under God's ruling. Furthermore, while you are seeking God's kingdom, you should also seek His righteousness. This simply means that you have to return to God's dominion and to get yourself completely agreeable with God. If we want to be agreeable with God, we need to be born of God. We need to have His life and become His children.

因此,不要再被物质的事物所迷惑。当然,你需要学习以接受教育或学习一门手艺。但是你不应该被这些东西所迷惑。我们不 应该被这些事情先霸占了。我们不是先寻求这些东西。我们先寻求神的国和神的管制权。我们也要寻求有他的公义,与祂是对 的,与祂是合宜的。我们渴望像祂一样完全。我们渴望一直具有祂的形象并在祂的权柄之下。我们在这里不是要变得道德,宗 教或属灵。我们只关心一件事,那就是要一直在祂的权柄下并与祂合宜。

Therefore, do not be deceived any longer by material things. Surely you need to study to get an education or learn a trade. But you should not be deceived by these things. We should not be preoccupied by these things. We do not seek these things first. We first seek the kingdom, the dominion, of God. We also seek to have His righteousness, to be right with Him, to be agreeable with Him. We desire to be perfect as He is perfect. We desire to bear His image and be under His authority all the time. We are not here to be moral, religious, or spiritual. We care only for one thing, that is, to be under His authority and to be agreeable with Him all the time.

January 31, 2021 Volume IX Issue No. 6

我们的需要以基督作生命

Our Need for Christ As Life

你认为你可以彰显神吗?你认为你可以行使神的权柄吗?你需要一个更高的生活,甚至是最高的生活。你需要基督。基督就是生命(约翰福音 14:6;歌罗西书 3:4),不是教训。没有教训能让你(被打了一侧脸)将另一侧脸也转向打你的人。但是,这里有一位是生命并且能够在你里面让你做到。这一位就是基督。"人若不重生,就不能见神的国"(约翰福音 3:3)。一旦我们被重生并且有了基督作为生命,我们就看到了神的国,神的管制权和神的权柄。自然而然地,无论我们是谁,做什么和说什么,都彰显神。

Do you think you can express God? Do you think you can exercise God's authority? You need a higher life, even the highest life. You need Christ. Christ is the life (John 14:6; Col. 3:4), not the teaching. No teaching can make you turn your other cheek to your striker. But there is One who is the life and who is able to do it in you. This One is Christ. "Unless one is born anew, he cannot see the kingdom of God" (John 3:3). Once we have been born again and have Christ as life, we see the kingdom, the dominion, the authority, of God. Spontaneously, whatever we are, do, and say expresses God.

总之,我们需要记住,我们要彰显神并行使他的权柄,我们需要基督作生命。我们也需要认识到今天基督是赐生命的灵。祂是活灵,时时刻刻与我们同在。祂是存在的,充沛的,可用的,即时的。不管你在哪里,不管你处于什么情况,不管你是在和别人打交道还是被别人打交道,忘掉你自己和你的理由;只要单纯的向祂敞开并呼求:"哦,主耶稣。"好好享受祂。祂是你的生命和你的满足。祂是你人生的意义。

In conclusion, we need to keep in mind that for us to express God and to exercise His authority, we need Christ as life. We also need to realize that Christ today is the life-giving Spirit. He is the living Spirit who is with us all the time. He is present, prevailing, available, and instant. No matter where you are, no matter what situation you are in, whether you are dealing with someone or you are being dealt with by someone, forget about yourself and your reasonings; simply open to Him and call, "O Lord Jesus." Just enjoy Him. He is your life and your content. He is the meaning of your human life.

以基督作我们的人位

Taking Christ As Our Person

在过去的几年里,我们一直强调基督是我们的生命,但在最近的几天,主向我们表明祂也是一个人。约翰福音 15 章 4 节上半句说:"你们要住在我里面,我也住在你们里面。"你作为一个人位住在基督里面,祂作为一个人位也住在你里面。基督是一个人位。祂不只是能力、力量、大能或生命,而是一个人位。树里面有生命,但树不是一个人位。电动机内部有动力,但电动机不是人位。但在人的里面有生命和能力,甚至,祂是一个人位。基督对我们不仅是生命和能力,也是住在我们里面的一个人位(约翰福音 15:4 上, 5 上; 14:23)。

For the past years we have been stressing Christ as our life, but in recent days the Lord has shown us that He is also a person. In John 15:4a He says, "Abide in Me and I in you." You as a person abide in Christ, and He as a person abides in you. Christ is a person. He is not merely power, strength, might, or life, but a person. Within a tree there is life, but the tree is not a person. Within a motor there is power, but the motor is not a person. But within a man, there is life and power, and even the more, he is a person. Christ to us is not only life and power but also a person abiding in us (John 15:4a, 5a; 14:23).

同样地,我们需要舍弃我们的己,让基督作我们的人位。当我们愿意忘记我们自己,接受基督作我们的人位,我们就会在爱里生根立基(以弗所书 3:17 下)。我们要对主说:"哦,主耶稣,我只爱你!你是如此的美妙,善良,和蔼,有能力,有资格。哦、主啊、你是如此甜蜜温柔。我想忘掉我自己,让你来作我的人位!"

Likewise, we need to give up our person and take Christ as our person. When we are willing to forget about ourselves and take Christ as our person, we will be rooted and grounded in love (Eph. 3:17b). We will say to the Lord, "O Lord Jesus, I just love You! You are so wonderful, good, nice, capable, and qualified. O Lord, You are so sweet and tender. I want to forget about myself and take You as my person!"

要变得简单。在你的日常行为中,在所有事上,学习操练以基督作你的人位。在每一件事上,以基督作你的人位。不要把这个当作一种教条。要把这句话运用到你的日常生活中去。那你就会知道它有多普遍了。如果你以基督作你的人位,你就会自然而然地彰显神,代表神。敌人必终日在你脚下。你会有一种管制的生活,而不是被管制的生活。这意味着你将会获胜。(《传扬高品福音的生活》,第 16、17-18、20、38、39、25、26、28 页)。

Just be simple. Learn to practice taking Christ as your person in all the things in your daily walk. In everything learn to take Christ as your person. Do not take this as a doctrine. Take this word and put it into practice in your daily living. Then you will see how prevailing it is. If you take Christ as your person, you will spontaneously express God and represent God. All day long the enemy will be under your feet. You will have a subduing life instead of a subdued life. This means you will be victorious. (The Life for the Preaching of the High Gospel, pp. 16, 17-18, 20, 38, 39, 25, 26, 28).